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ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MARGINEA 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 08 februarie 2024, în şedinţa extraordinară a Consiliului local al comunei 

Marginea, judeţul Suceava 
 

 Consiliul local al comunei Marginea a fost convocat în şedinţă ordinară prin Dispoziţia 
primarului comunei Marginea nr.43 din 02.02.2024. 
 Domnul primar Gheorghe Lazar le mulțumește consilierilor pentru prezență, deoarece este 
o ședință foarte importantă fiind vorba despre aprobarea bugetului local pentru anul 2024. 
 Ședința este transmisă în direct pe o rețea de socializare. 
 Participă domnul Vasilică Joltea –șef Birou financiar-contabil, achiziții publice și fonduri 
europene; 
 Domnul consilier Magopăț Gheorghe, decanul de vârstă, precizează că la ședința sunt 
prezenți 16 consilieri dintr-un total de 17 convocați, iar ședința este legal constituită; lipsește 
domnul Sfîrnaciuc Dorel; roagă colegii să formuleze propuneri pentru alegerea președintelui 
de ședință; 
 Punctul nr.1: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1874 din 02.02.2024  privind alegerea 
președintelui de ședință. 
 Avizul comisiei: domnul Gheliuc Vasile- Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 1.Domnul consilier Martinescu Mircea îl propune ca președinte de ședință pe domnul 
consilier Vicol Marius. 
 2.Domnul consilier Derevlean Gavril îl propune ca președinte de ședință pe domnul 
consilier Curea Iliuță. 
 Se supune la vot prima propunere, alegerea ca președinte de ședință pentru luna 
februarie 2024 a domnului consilier Vicol Marius. 

Voturi pentru=6 (Gheliuc Vasile, Martinescu Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, 
Vicol Marius, Hrițcan Iliana); Împotrivă=0; Abțineri=10(Nichitean Dumitru, Magopăț 
Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, Hanțari Gheorghiță, Grigorean Marcel, Onufrei 
Ioan, Boicu Danuț, Derevlean Gavril, Hînțar Gavriluță ).Propunere respinsă. 

Se supune la vot cea de-a doua propunere, alegerea ca președinte de ședință pentru luna 
februarie 2024 a domnului consilier Curea Iliuță. 

Voturi pentru=10(Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Curea Iliuță, Grigorean 
Constantin, Hanțari Gheorghiță, Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Derevlean 
Gavril, Hînțar Gavriluță); Împotrivă=0; Abțineri=6(Gheliuc Vasile, Martinescu Mircea, Lungu 
Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana).Hotărârea nr.9. 

Domnul consilier Curea Iliuță le mulțumește colegilor și dă cuvântul domnului primar, care 
prezintă următoarea ordine de zi: 
 1.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1874 din 02.02.2024 privind alegerea președintelui 
de ședință. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină; 
 2.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1877 din 02.02.2024 privind aprobarea Bugetului 
local al comunei Marginea pe anul 2024 și a Contului de execuție al Bugetului local pentru 
anul 2023. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului 
şi turism. 

Se supune la vot ordinea de zi. 
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Voturi pentru=16 (Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Grigorean Constantin, Hanțari 
Gheorghiță, Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Derevlean Gavril, Gheliuc Vasile, 
Martinescu Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar 
Gavriluță, Curea Iliuță);Împotrivă=0; Abțineri=0.Ordine de zi aprobată. 
 Onciul Adrian-Valentin, secretar general al comunei, se adresează doamnei/domnilor 
consilieri locali cu solicitarea ca aceștia să comunice dacă au sesizat existența vreunui 
potențial conflict de interese/incompatibilitate cu privire la proiectele de hotărâre înscrise pe 
ordinea de zi a ședinței extraordinare din data de 08 februarie 2024 -Nu este cazul. 
 Punctul nr.2: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.1877 din 02.02.2024 privind aprobarea 
Bugetului local al comunei Marginea pe anul 2024 și a Contului de execuție al Bugetului local 
pentru anul 2023. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să aprobe  
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 DISCUȚII: 
 1.consilier Martinescu Mircea: la Bugetul aprobat pentru anul 2023 a fost prevăzută suma 
de 800.000 lei pentru amenajare trotuare în zona Havriș, lucrarea fiind considerată ca 
prioritară; anul acesta nu mai este la fel având în vedere că toți elevii vor urma cursurile 
numai la noil sediu al liceului? 
 -primar Lazar Gheorghe: după aprobarea bugetului în anul 2023, reprezentații societății 
ACET SA au precizat că rețelele de apa și canal sunt proiectate să fie realizate pe sub 
trotuare; banii au fost trecuți în fondul de rezervă; 
 2.consilier Vicol Marius: se dorește achiziționarea a două bănci de rezerve la stadion cu o 
valoare totală de 60.000 lei;dorește explicații; 
 -primar Lazar Gheorghe: în acest preț este inclusă și amenajarea împrejmuirii stadionului  
pentru a împiedica accesul spectatorilor pe teren;  

-consilier Mircea Martinescu: la Secțiunea dezvoltare, este prevăzută întocmirea de studii 
de fezabilitate, respectiv construire clădire utilitară în strada Speranței;ce reprezintă? 

-pe terenul unde organizăm Târgul de cai se intenționează construirea unei clădiri tip 
foișor, pentru a o utiliza tot timpul; lemnul îl avem din confiscări; studiul de fezabilitate va fi 
supus aprobării consiliului local; 

La ședință participă domnul consilier Sfîrnaciuc Dorel. 
3.consilier Curea Iliuță: dacă se intenționează construirea unei clădiri numai din lemn, 

recomandă ca aceasta să fie bine consolidată, pentru a nu fi dărâmată de vânt; 
4.consilier Boicu Danuț: ședința de astăzi este foarte importantă, deoarece cetățenii din 

comună au dreptul să cunoască care sunt investițiile pentru anul 2024; în anul 2023 au fost 
multe fonduri atrase, pentru modernizarea sediului primăriei și a școlilor; care vor fi drumurile 
propuse să fie modernizate în anul 2024? în acest an primăria are o cotă foarte mare de 
cofinanțări; să urmărim ca toate lucrările să fie realizate la standarde maxime; va vota 
bugetul, dar lucrările să fie executate de calitate, conform caietului de sarcini; 

-primar Lazar Gheorghe: dacă analizăm Secțiunea dezvoltare, în anul 2024 avem lucrări 
în valoare de 7,5 milioane de euro, partea noastră de cofinanțare fiind doar 1 milion de euro, 
diferența reprezentând fonduri atrase; locuitorii doresc să fie drumuri modernizate, dar să nu 
uităm că vom începe lucrările de aducțiune apă-canal și gaze naturale; ar fi păcat ca 
drumurile abia betonate să fie sparte; în anul 2024 sunt puține șanse ca să se realizeze 
modernizarea de drumuri în comună; trebuie să întocmim studiile de fezabilitate, să obținem 
avizele și apoi proiectarea; 

5.consilier Derevlean Gavril: este de acord cu cele spuse de domnul consilier Boicu Danuț 
și recomandă să avem mare grijă la efectuarea recepției calitative a lucrărilor; 

-consilier Curea Iliuță: care este lățimea drumului care se va realiza în Poiana Curții? 
-primar Lazar Gheorghe: drumul va avea o lățime cuprinsă între 4 și 7 m; 
6.consilier Lungu Florin: la întocmire studii de fezabilitate, de ce nu este propusă și 

construirea unei grădinițe la Școala Gimnazială nr.3? în prezent grupele de la grădiniță 
desfășoară orele în spații închiriate și nu în condiții ca ale celorlalte grădinițe; 
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-primar Lazar Gheorghe: vom încerca să obținem fonduri externe, deoarece nu are rost să 
cheltuim bani pentru întocmirea unui studiu de fezabilitate care să nu fie pus în valoare; 

7.consilier Sfîrnaciuc Dorel: din ce cauză la capitolul Situații de urgență a fost prevăzută 
doar suma de 30.000 lei ținând cont că acum avem în dotare și o autospecială de pompieri? 

-primar Lazar Gheorghe: cu această sumă vom asigura plata combustibilului, a asigurărilor 
pentru pompierii voluntari și achiziționarea de echipamente de protecție profesionale; suma 
este suficientă; 

8.consilier Nichitean Dumitru: consideră că în acest proiect de hotărâre a Bugetului local 
pentru anul 2024 sunt cuprinse aproape toate lucrările prioritare, în limita fondurilor existente; 
vor mai fi rectificări ale bugetului în cursul anului 2024; va vota proiectul; 
 Nemaifiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=17 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Magopăț Gheorghe, Grigorean 
Constantin, Hanțari Gheorghiță, Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Derevlean 
Gavril, Gheliuc Vasile, Martinescu Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, 
Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Curea Iliuță);Împotrivă=0; Abțineri=0. Hotărârea nr.10. 

-primar Lazar Gheorghe: le mulțumește consilierilor locali pentru votul acordat în 
unanimitate pentru aprobarea Bugetului local al comunei Marginea pentru anul 2024. 
 Domnul consilier Curea Iliuță, președintele de ședință declară închisă ședința 
extraordinară. 
 Drept pentru care am încheiat prezentul-proces verbal. 

 
 
 Președinte,       Secretar general comună, 
Iliuță CUREA                                                                Adrian-Valentin ONCIUL 
 


